
Verslag van de ledenvergadering van 7 maart 2016 in gebouw “de 

Cobra”. 
 
Aanwezig waren 39 leden, te weten: 
 
Evert Alberts  Wim van Horn   Peter Ruyssenaars 
Marcel Claessens Willem Jansen    Harry Schrekker 
Jos Coesel Coby Knuijt   Frans Snoeijs 
Martin Cornelissen Jaap Kort   Cees Stutvoet 
Wim Eevenaar  Patrick Lansbergen  Joop Tang 
Dirk Eggenkamp Fred Loupias   Jan v. Tiggelen 
Henk Feenstra Henk Lubbers   Piet Tweebeeke 
Jan Foppen Jacques Mullenders  Willem Versluijs 
Jeroen Foppen Jo van Oeveren   Hennie de Vries 
Martin van Gasteren Rob Pelle    Marten de Vrij 
Dick Hamaker Martin Piekstra   Kees v.d. Wal 
Klaas Hamminga Rene Post   Kees v. Woudenberg 
Hein Hensen Han Pruimers   Bertus Zaal 
          
Afwezig met kennisgeving 8 leden, te weten: 
Ko Broerse, Herman van Groen, Jan de Kleijn, Bert Kos, Jan Luursema, Hans 
Rijnders, Jan van Schagen en Fred Steen.  
 
1. Opening door de voorzitter.  

De voorzitter, Jan Foppen heet alle aanwezigen welkom op de algemene  
ledenvergadering. De opkomst is weer zeer groot, de meeste afwezigen hebben zich 
vooraf afgemeld.  
 

2. Notulen vorige ledenvergadering. 
De notulen van de vorige vergadering zijn op de website geplaatst en daar voor ieder lid 
in te zien. Er zijn slechts enkele op- en aanmerkingen die door de secretaris in het 
verslag worden gecorrigeerd. De notulen van de vergadering van september 2015 zijn 
goedgekeurd door de leden.  
 

3. Toelichting op de clubfinanciën (Marten de Vrij). 
De inkomsten zijn afgelopen jaar achtergebleven bij de begroting. Vooral de inkomsten 
uit optredens zijn sterke gedaald: € 1000,- lager. De kosten met betrekking tot optredens 
zijn ook lager maar onder de streep betekent dit toch dat de inkomsten € 470,- lager 
uitkomen. De extra investering die wij ieder jaar doen m.b.t. het Shantyfestival Deining 
in de Haven is – vooral door het groter aantal sponsoren – met € 500.- gedaald, 
waardoor we het jaar met een klein batig saldo afsluiten. het een binnen- of een 
buitenactiviteit betreft.  
De penningmeester wijst op twee nieuwe posten: herwaarderingsreserve en kledingborg. 
De laatste is een schuld aan de leden, in de herwaarderingsreserve zijn de waarden van 
zaken opgenomen, maar dit is vermogen wat we niet meer kunnen besteden. 
De stukken staan op de website en zijn daar ter inzage. 
Er komen wat opmerkingen van de leden:  
Patrick geeft aan dat herwaarderingsreserve formeel wel tot het eigen vermogen 
behoort, maar heeft geen probleem met de uitleg. 



Harry vraagt of eraan gedacht is om een jubileum CD uit te brengen. Die is niet begroot 
maar wordt over nagedacht. 
Rob stelt dat, als je al onze inkomsten bijeentelt de investering van de vereniging in 
Deining aan de Haven ruim € 2600 bedraagt en de gemeente wel meer kan doen. De 
inkomsten zijn volledig gerelateerd aan het Shantyfestival: als we dit niet meer doen 
hebben we dus ook de inkomsten niet meer. De gemeente (ACM) doet wel steeds meer: 
zo kunnen wij het VIP paviljoen gratis gebruiken. Het bestuur stelt dat Deining in de 
Haven voor ons bestaan van groot belang is en van daaruit alleen de extra bijdrage 
(onder de streep) administreert. 
Kees Stutvoet verzoekt om de afschrijving op de geluidsinstallatie zichtbaar te maken in 
de boeken. 
 

4.  Verslag kascontrole commissie. 
De kascontrole commissie, bestaande uit Wil Landsmeer en Willem Jansen heeft de 
boeken gecontroleerd en akkoord bevonden. Het financieel verslag is eveneens 
goedgekeurd. 
De penningmeester verkrijgt hierbij formele decharge. 
 

5. Toelichting op de begroting voor komend jaar. 
Nogmaals komt de vraag over het maken van een nieuwe CD. De kosten van een CD 
opname zijn niet begroot. Het is ook steeds moeilijker om de CD’s te verkopen,nu we 
€5,- per CD vragen raken we er nog wel wat kwijt, maar we hebben er nog steeds 57! 
Peter stelt deze te verkopen voor € 10,- op de cruiseschepen als we daar optreden. 
Evert stelt voor om zelf CD’s te maken en dan naar believen te produceren. Daar wordt 
positief op gereageerd. 
Dick verwijst naar de begrootte € 1000,- inkomsten van vrienden. In verhouding tot de 
bestaande situatie is dat wel heel veel.  
 

6. Verslag secretaris. 
 Het verslag van de secretaris is als bijlage toegevoegd. Er kwamen geen op- of 

aanmerkingen op het verslag. 
  

7.  Kort verslag Koorcommissie. 
De koorcommissie heeft een aantal bijeenkomsten belegd. Er is nieuwe software 
aangeschaft voor het beheer van de bladmuziek. Deze werkt prima en er zijn voldoende 
licenties aanwezig. De solistenavond was een succes, alleen vond Patrick dat 
deelnemers zich wel beter had mogen voorbereiden.   
De commissie is zeer tevreden over hoe de drie nieuwe liedjes nu worden vertolkt. Voor 
komend seizoen worden 5 nieuwe liedjes ingebracht. Er gaan geen nummers uit de 
bundel, we hebben nog ruimte. 
Het oude A5 boekje wordt vervangen door een volledig nieuw exemplaar, Willen 
Versluijs en Patrick hebben alle teksten gescand en waar nodig gecorrigeerd. Coby 
zorgt voor de nieuwe inhoud. 
Er wordt gewerkt aan een reserve dirigent. 
 

8.  Kort verslag PR commissie. 
Het verslag van de P.R. is als bijlage toegevoegd aan dit verslag. Er kwamen geen op- 
of aanmerkingen op het verslag. Wel werd Peter met een applaus beloond voor zijn vele 
werk op dit gebied.  



 
 

9.      Kort verslag materiaalcommissie. 
Aan de A3 tekstborden en teksten wordt pas aandacht gegeven als de kosten duidelijk 
zijn en het A5 boekje afgerond is, anders moet er weer te vaak vervangen worden.  Er 
wordt uitgegaan van in eerste instantie 5 grote tekstborden, uit te breiden tot maximaal 
acht stuks. 
Als er nieuwe standaarden moeten worden aangeschaft moeten er oude worden 
vervangen, we hebben geen opbergruimte meer. Er komen wel nieuwe standaards voor 
de musici. 
Opmerkingen: de commissieleden moeten in het verslag of in een bijlage worden 
opgenomen. Opnieuw opstellen van het wie is wie document is daarbij zinvol. 
 

10. Kort verslag lief en leed, kledingcommissie, sponsorcommissie. 
Lief en leed: Hein wist niet dat er een commissie voor bestond. 
Hij doet 30 tot 40 bezoeken per jaar aan zieken en herstellenden en zorgt er tevens voor 
dat de weduwen van oud-voorzitters een band met de vereniging behouden en “erbij” 
blijven. Hij verzorgt tevens 50 tot 60 kaarten per jaar. Aan lief komt hij niet vaak toe: 
dat doet het bestuur liever zelf. 
Hij zet vervolgens op ludieke manier de penningmeester in het zonnetje. 
Kleding: Bestaat nog uit alleen maar uit mannen, Coby heeft zich teruggetrokken. De 
belangrijkste taak is ook volbracht. Er is een subsidieaanvraag naar het PBCF om de 
kosten van nieuwe kleding te dekken, als we die niet krijgen moet dat op de lagebaan 
worden geschoven. Oude kleding: weinig meer mee te doen, ook de roodwitte shirts zijn 
– na proef met groter maken – niet meer geschikt voor presentatie. 
Er zijn wel al rouwbanden aangeschaft als zinvolle aanvulling. Het kledingbeheer berust 
bij Jaap Kort. 
Bertus maakt een opmerking over kapotte ritsen: daarmee kan hij zich wenden tot Jaap. 
Sponsoring: Weinig van te melden, sponsors verkrijgen in Almere is een gotspe! 
 

11. Verkiezing bestuursleden. 
De bestuursleden Marcel Claessens (secretaris) en Peter Ruyssenaars (P.R.) dienen 
regulier af te treden maar zijn herkiesbaar voor een nieuwe termijn. De voorzitter 
verontschuldigt zich voor het feit dat niet tijdig gevraagd is naar tegenkandidaten. 
Met algemene stemmen worden beide bestuursleden herkozen in hun functie. 
 

12. Benoeming kascontrolecommissie. 
Voor de kascontrolecommissie moet even worden gevraagd naar aanvulling. Harry 
Schrekker wil wel maar mag nog niet (moet minimaal 2 jaren zitten tussen herhaling als 
controlelid). Uiteindelijk stelt Jacq. Mullenders zich bereid als nieuw lid voor de 
commissie, die nu bestaat uit Willem Jansen en Jacq. 

 
13.  Ingekomen agendapunten. 

Er zijn geen ingekomen punten. De voorzitter neemt de mogelijk te baat om te wijzen op 
de oude kleding op de foto’s op de website: die moetenworden aangepast. Er komt een 
korte discussie over een foto in het overhemd of in de nieuwe polo, het overhemd 
verdient de voorkeur. Een groepsfoto zal dit jaar gemaakt worden op een botter, waarna 
we als verassing ook een stukje gaan varen. 
 Het zingen in kleine groepen op bruiloften en partijen wordt door hem aan de orde 
gesteld. Het grootste deel van de leden. Is voorstander zolang de regel: wie eerst komt 



eerst maalt blijft gelden. 
 

14.  Rondvraag: 
 Rob Pelle: zijn de problemen met de presentielijst via de website nu opgelost? Deze 

werkt naar behoren en geeft geen problemen meer. Wel wordt leden verzocht ook af te 
melden als men toch niet kan. 
Jacq. Mullenders: heeft bij de jubileumcommissie aangebracht om een jubileum CD te 
laten maken. Dan is er nog genoeg over voor een feestje. Patrick rekent voor dat dat niet 
zo is: een CD opname kost minimaal € 2250 inclusief persing. Dan blijft er nog 
maximaal € 2450 over,  nog geen € 30 per persoon, daar doe je niet veel mee. Er wordt 
door het bestuur afwijzend op gereageerd. 
Hennie: we moeten absoluut niet meedoen aan gratis optredens, dan maken we alleen 
maar kosten. Antwoord: we blijven natuurlijk doen aan sociale optredens, zoals bij 
Stichting Opkikker of De Samenloop voor Hoop. De kosten daarvan worden verhaald op 
de betaalde optredens.  
De loterij moet beter worden bestuurd, Coby en Andrea wilden daarmee aan de slag 
maar wisten nog van niets. Jos is met Coby in conclaaf gegaan, dit wordt geregeld. 
Han Pruimers. Er komen wel andere liedjes maar de leden hebben geen inspraak. Laat ze 
eerst horen en beoordelen alvorens ze in de bundel op te nemen. 
Patrick probeert er rekening mee te houden. We blijven wel een Shantykoor!! 
Martin Piekstra: kan een kleine trommel of drum worden aangeschaft voor als het 
drumstel niet mee kan of de drummer niet aanwezig is. Vraag: wie kan er – behoudens 
de drummer – mee overweg? Wellicht kosten die niet echt zinvol zijn. 
Peter Ruyssenaars: parkeren bij de riviercruise in Amsterdam wordt wel moeilijk 
(koningsdag) maar hij krijgt via de Marconisten informatie daarover. 
 

Niets meer aan de orde zijnde dankt de nieuwe voorzitter de leden voor hun aanwezigheid en 
inbreng en sluit om 22.07u de vergadering. 
 
 
 
 
 


